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P R O T O K Ó Ł   Nr 4/2015 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Infrastruktury  Rady Miejskiej w Strykowie, które 

odbyło się w dniu 2 marca 2015 r. 

 

     Porządek posiedzenia:   
1. Wydanie opinii do projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie. 

2. Sprawy różne. 

Na posiedzeniu komisji nieobecny radny Łukasz Orłowski. 

Ad pkt 1  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa przedstawiła i omówiła następujące 

projekty uchwał: 

 w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji "Stryków" 

i poinformowała, że projekt uchwały był już opiniowany na posiedzeniu komisji .W stosunku 

do poprzedniego projektu, zmiana dotyczy następujących zapisów:  

 

 na str. 9 planu aglomeracji "Stryków" był zapis: 

,, Gmina  Stryków nie planuje rozbudowy oczyszczalni ścieków gdyż jej przepustowość jest 

wystarczająca do obsługi aglomeracji oraz stopień oczyszczania ścieków spełnia wymagania 

określone przepisami prawa dla oczyszczalni ścieków w aglomeracji w przedziale 2 000-

10 000 RLM ˮ. 

 na str. 9 planu aglomeracji "Stryków" zapis zmieniony na brzmienie: 

,,Gmina  Stryków nie planuje  do końca 2015 roku  rozbudowy oczyszczalni ścieków 

gdyż jej przepustowość jest wystarczająca do obsługi aglomeracji oraz stopień oczyszczania 

ścieków spełnia wymagania określone przepisami prawa dla oczyszczalni ścieków w 

aglomeracji w przedziale 2 000-10 000 RLM. Jednakże  Gmina Stryków planuje  rozbudowę 

oczyszczalni ścieków, ale po 2015 roku.   Z uwagi na znajdujące się w obszarze aglomeracji 

tereny przeznaczone pod funkcje nieuciążliwego przemysłu, baz, składów i magazynów oraz 

usług,  bardzo trudne jest przewidywanie rozwoju sektora przemysłowego/gospodarczego- 

najczęściej dużych podmiotów gospodarczych, głównie magazynów wielko 

powierzchniowych, na terenie aglomeracji. Wraz z  sukcesywnym  zagospodarowywaniem 

w/w terenów przez inwestorów i możliwością odprowadzania ścieków do kanalizacji 

sanitarnej, powstanie konieczność  rozbudowy oczyszczalni ścieków w Strykowie ˮ. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa poinformowała, że zmieniony zapis w 

planie został uzgodniony z Marszałkiem Województwa Łódzkiego. 

Z-ca Burmistrza Strykowa odczytała pisma Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi w sprawie 

zmienionej propozycji planu aglomeracji Stryków do Dyrektora Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Warszawie oraz  Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w 

Łodzi mówiące o odstąpieniu od ponownego uzgadniania zmienionej w określonym zakresie ( 

na str.9) propozycji planu aglomeracji Stryków. 

Radny Paweł Kasica pytał czy tylko taka zmiana nastąpiła w propozycji planu aglomeracji 

Stryków, czy były inne zmiany w treści propozycji planu aglomeracji? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała , że innych zmian nie 

było. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 6 głosów za, bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  

Przed przystąpieniem do prezentacji projektów uchwał Pani Bożena Motylińska Z-ca 

Burmistrza Strykowa poinformowała , że zmiana ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach  wymusiła niejako podjęcie nowych  uchwał  dot.  gospodarki odpadami. Dla nas 
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organem kontrolnym co do  zgodności z prawem podejmowanych uchwał, jest Regionalna 

Izba Obrachunkowa w Łodzi. 

Przygotowane projekty konsultowaliśmy z RIO, jednak Kolegium RIO nie wypracowało do 

dnia dzisiejszego  jednoznacznego stanowiska  co do opiniowania tych uchwał. 

Kancelaria prawna obsługująca naszą jednostkę stoi na stanowisku, że przygotowane projekty 

uchwał są prawidłowe tym bardziej , że uchwały o takiej treści podjęła Rada Miasta 

Warszawy i zostały one już opublikowane w dzienniku urzędowym. Najwięcej problemów 

stwarza uchwała w sprawie  wyboru metody  naliczania opłat za odbiór odpadów. Wg 

kancelarii stawki opłat proponowane w projekcie naszej uchwały ustalone są prawidłowo. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa przedstawiła  i szczegółowo omówiła 

projekt uchwały w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 

W dyskusji nad projektem uchwały członkowie komisji wnioskowali o: 

 uszczegółowienie w projekcie uchwały w  § 1. pkt 3 ppkt 3 zapisu o odbiorze  

bezpośrednio od właścicieli nieruchomości zużytych  opon do wysokości 120 cm w 

każdej ilości, 

 wyraz ,, wykorzystywanych ˮ ( w § 1 ust 2 ,ust 3 ppkt c), w § 4ust  2  zastąpić 

wyrazem ,,przeznaczonych ˮ ; 

 w  § 5 ust 2 pkt 2 ppkt a) wykreślić zapis ,, oraz regulaminie prowadzenia gminnego 

punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych ˮ. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 6 głosów za, bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  

Pozostałe uchwały zostaną przedstawione Komisji Budżetu celem zaopiniowania. 

Ad pkt 2  

Radny Paweł Kasica pytał jak zakończyła się sprawa kasacji wyroku pp. Szydlik? 

Co z wnioskiem p. Kubiaka odnośnie zmiany w planie? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała , że sprawa została 

cofnięta do ponownego rozpatrzenia przez WSA- czekamy na uzasadnienie wyroku. 

Poinformuję jak będzie  uzasadnienie wyroku.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że sprawa p. Kubiaka będzie 

rozpatrzona przy uchwale intencyjnej w sprawie zmiany w m. p. p. z. p. dla terenów 

położonych w Warszewicach – Cesarka. 

Radny Karol Lenart pytał czy wyjaśniła się już sprawa przydomowych oczyszczalni ścieków? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała , że nie jest 

rozpatrzona .Będziemy występować do sądu z wnioskiem na bezczynność sądu w tej sprawie. 

Radny Marek Gierat wnioskował o : 

 wyczyszczenie rowu przydrożnego ze śmieci przy drodze Gozdów- Feliksów; 

 udrożnienie rowu przydrożnego w Gozdowie od posesji nr 10 do zbiornika p. poż. 

Radny Jarosław Włodarczyk wnioskował o: 

 odnowę rowu w Woli Błędowej przy drodze od wiaduktu do skrzyżowania z drogą do 

lasu oraz wyczyszczenie rowu w kierunku lasu , 

 wyczyszczenie rowu przy drodze w Kalinowie ( folwark). 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Z. Kubiak 

   Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa i Infrastruktury  

                                                                           Rady Miejskiej w Strykowie 

 

                                                                                Karol Lenart 


